
KS Tabor
Načrt - Komisija za planiranje pri svetu KS pripravlja načrt dela za

naslednje srednjeročno obdobje, prav tako pa tudi načrt dela KS za
naslednje leto.

• •

Mladl nlmajo časa -. Kadrovska koordinacija pri KK SZDL je
pričela zbirati podatke za kadrovanje novih članov na izpraznjena
mesta v delegacijah, komisijah in drugje. Težave imajo z mladimi
krajani, ki imajo vse pogoje za sodelovanje, neradi pa prevzemajo
dolžnošti in naloge z izgovorom, češ: saj delamo v svojih delovnih
organizacijah in smo tam tako politično kot delovno vključeni v
delovni proces.

• • •

Pogovor z obrtniki - V oktobru se bodo predstavniki KS pogovar-
jali z obrtniki z našega območja o tesnejšem sodelovanju v KS, o
njihovih dapvnostih in o vključevanju v srednjeročni plan KS.

• • •

Kako naj deluje KS - V tem mesecu bo pogovor s članom izvrš-
nega sveta SOB Ljubljana Center. Tema pogovora bo delovanje
krajevnih skupnosti na območju občine Center. Pogovoru pripisu-
jejo krajani Tabora velik pomen.

• • •

Skupščlna delegatov KS - Sredi oktobra se bo sestala skupščina
delegatov KS Tabor. Razpravljali bodo o delu in problematiki kra-
jevne skupnosti, o tekočih \n bodoiih nalogah.

• • •

Lepo okolje - Krajani, hišni sveti in lastniki hiš se že pripravljajo na
jesensko čiščenje dvortšč, vrtov in okolice zgradb, v katerih stanu-
jejo. Nekatere hiše bodo celo tekmovale med seboj, kdo bo imel
lepše in boljše očiščeno okolje.
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